

Type møte	Styremøte
Sted, dato	Turlagskontoret, 19.08.25
Til stede	Kjersti, Sten Magne, Pål, Monica, Helle, Arild og Lin. Morten og Nina på Teams. Christine på Teams under sak 62/25.
Forfall	
Referent	Lin

SAKSNR	SAK	Ansvar	Frist
60/25	Dagsorden og godkjenning av referat fra forrige møte 24.06.25 Vedtak: Dagsorden, referat+ forkortet referat fra styremøtet godkjennes.		
61/25	Referatsaker <u>Møte med Lakselvbukt utviklingslag 30. juni 2025, Lakselvdalen</u> Lin, Pål, Harald B. og Jorunn M. møtte fra TT. Aktivt lag området rundt Karibu. <u>Teamsmøte om situasjonen med overvann på Devddis, 1. juli</u> Lin deltok. Berører ikke noen av TTs merkede traseer. <u>Møte med Knut Fredheim, leder Statskog Troms, 8. juli på turlagskontoret</u> Kjersti og Lin møtte. Oppklarende og positivt. Nytt møte i september for å diskutere finansieringsmodeller. <u>Møte om mus- og røyskattskader på Gamle Gaskas, 11. juli.</u> Se sak 66/25. Vedtak: Styret tar sakene til orientering.		
62/25	Orienteringssaker <u>Orientering om RESTART</u> Ny oppstart i uke 34, styringsgruppemøte 5.9 avgjør videre opplegg. <u>Goldafestivalen 15.-17. august 2025</u> Stor suksess tross regnvær. 40 betalende, totalt 65 inkl. musikere og frivillige. Evaluerer følger. <u>Regionmøte i Narvik 19.-21. september</u> Seks fra styret + daglig leder deltar på hele eller deler av møtet. <u>Orientering fra Forum for natur og friluftsliv Troms v/Christine Myrseth</u> På Teams om energiutbygging, planarbeid og press på naturen i Troms. Vedtak: Styret tar sakene til orientering.		
63/25	Merkeutvalget <u>Stirydding i Dividalen i juni</u> Utført av Odd Olsen, Magnar Uvsløkk, Morten og Pål. Gjenstår noe rydding samt fjerning av gamle klopper. Stifaddere inviteres til dugnadstur. <u>Forespørsel om remerking i ura opp fra Grønnliskaret</u> Epost videresendes til Pål og Kaisa-Wenche/Magne Leo. Vedtak: Styret tar sakene til orientering.		
64/25	Bruutvalget <u>Status bruer i Rostadalen</u> Skiltet til vadested. Legge plan for fjerning av de to bruene på neste møte i bruutvalget. Lin kontakter K. Fredheim for å avtale snarlig møte. Vedtak: Styret tar sakene til orientering.		
65/25	Turledere <u>Grunnleggende turlederkurs på 27.-29. juni v/Jan T Schwenke og Geir Bye</u> 11 deltakere, flertallet mellom 20-40 år. Teoriøkt fredag og to dagsturer. <u>Turledersamling 28.-30. november på Målselv Filmcamp</u> Avslag på søknad om midler fra Damnett express, ny søknad sendt SNN. Vedtak: Styret tar sakene til orientering.		

66/25	Hyttesaker <u>Status Nonsbu</u> Dialogmøte med Tromsø kommune 13. august; reinbeitedistriktet møtte ikke. Revidert søknad sendes på høring. Avklare med If om utsatt byggestart. <u>Status reparasjon brannskade nye Dividalshytta</u> Dividalsbygg planlegger reparasjon i september. <u>Muse- og røyskattskader på gamle Gaskas</u> Ref. sak 61/25; møte 11. juli. Saken meldt til forsikringsselskapet. Avventer takst og forsikringssum før arbeid kan starte. <u>Fuktproblem gamle Gappo</u> Tilsynene ønsker mer ventilasjon for å unngå fuktskader under sengene. <u>Museskader på nye Golda</u> Bytte av vindu / åpning av vegg avdekket samme problem som på gamle Gaskas. Gjelder trolig flere hytter bygget på 60-80-tallet finansiert av Arentz legatmidler. Lin kontakter If om bygningsskade. <u>Status ledige tilsynsstillinger på gamle Divi og Jubileumshytta</u> Lyse ut på nytt, også i media. <u>Antall madrasser/sengeplasser på Gammelhuset i Skipsfjord</u> Foreslår å bygge en prøve på sengebunn for å få madrassene opp fra gulvet. Seks nye madrasser ønsket. <u>Vedsituasjon Vuoma</u> ØDN svarer ikke på transportsøknad, får derfor ikke inn ved før 1. september. <u>Taklekkasje lille Stordalsstua</u> Skyldes muligens feilmontert pipe? Trenger frivillige til jobben. <u>Vedtak:</u> Styret tar sakene til orientering. <u>Det forsvinner store mengder toalettpapir og tørkepapir på Goldatunet</u> Tilsynene greier ikke å supplere pga det store svinnet. <u>Vedtak:</u> Styret fjerner tilbudet med toalettpapir og tørkepapir på Goldatunet som en forsøksordning og informerer publikum om årsaken til tiltaket.		
67/25	Driftsavtale mellom TT og stiftelsen Litlestraumen Mange uavklarte spørsmål som må finne svar. Stiftelsen laget utkast til avtale. <u>Vedtak:</u> Forslag til driftsavtale mellom Troms Turlag og Stiftelsen Litlestraumen gjennomgås, behov for rask avklaring.		

Neste møte: Tirsdag 15. september kl. 16.30 på turlagskontoret